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Per un medi 
ambient més 
sostenible
Reducció de residus 
S’han aplicat bonificacions fiscals per a aque-
lles famílies amb hàbits de minimització de 
residus i s’ha impulsat la campanya Compro-
mís Residu Zero. 

Millora de la recollida selectiva
Aquest desembre s’implantarà la recollida 
porta a porta a la Canyera, la Mata i Mont-Rei, i 
en veïnats petits del municipi. També s’instal-
laran nous contenidors amb control d’accés a 
les àrees dels veïnats grans.

Foment de les energies renovables 
S’ha fomentat l’ús d’energies renovables, tant 
en equipaments municipals com en edificis i 
habitatges particulars.

Per fomentar 
l’esport
Nou Pla Estratègic de l’Esport Local
S’ha actualitzat el Mapa d’Instal·lacions 
Esportives Municipals i s’està treballant en el 
Pla d’Usos d’aquestes instal·lacions i en el Pla 
Estratègic de l’Esport Local.

Més activitat fisicoesportiva per a tothom
S’ha fomentat i facilitat l’activitat fisicoespor-
tiva en tots els segments de la població, alhora 
que es promou la igualtat de gènere en la pràc-
tica esportiva.

S’ha impulsat 
la campanya 
Compromís 
Residu Zero

Quan ERC i la CUP vam accedir al govern municipal de 
Llagostera es va redactar un acord de mandat, presentat 
públicament, que marcava les línies que calia desenvolupar 
durant aquesta legislatura.

Ara que ja hem travessat l’equador del mandat, volem retre 
comptes a la ciutadania i recordar i detallar els compromisos 
adquirits en el pacte per avaluar-ne el grau de compliment.   
Aquí no hi ha tota l’acció de govern d’aquests dos anys. La 
gestió en temps de crisi d’una població que ja ha arribat 
als 9.000 habitants o l’exigència i la dedicació inesperades 
que ha comportat la pandèmia de la Covid-19 són difícils 
de preveure en un programa polític. També ho era saber 
fins a quin punt la plantilla de l’Ajuntament estava al límit 
de les seves possibilitats i si els instruments necessaris per 
aplicar les polítiques municipals i fer front als reptes havien 
quedat desactivats. La seva reconstrucció, la provisió sòlida 
dels fonaments que han de permetre la redacció de plans, 
programes i projectes de futur per millorar la vida material de 
tots els llagosterencs i llagosterenques, s’han emportat, també, 
bona part de la nostra dedicació i dels sempre insuficients 
recursos que administrem. 

Voldríem haver fet més passos d’aquest camí pel qual 
Llagostera ha de transitar. En el dia a dia de la nostra gestió 
mirem tots els projectes amb impaciència i unes ganes 
enormes de dur-los a terme, però aturar-se un moment i 
observar la feina feta permet, no només adonar-se del camí 
fet, sinó també comprovar que avancem amb determinació i 
en l’orientació correcta.  
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Per l’educació 
i per la joventut
Educació per a tothom
Llagostera s’ha adherit a Educació 360, una 
iniciativa que vincula escola, famílies i tots els 
recursos i els actius de la comunitat per garan-
tir que tothom tingui més i millors oportuni-
tats educatives.

Millores a les llars d’infants municipals
S’han aprovat les Normes d’Organització i Fun-
cionament de les dues llars d’infants munici-
pals de Llagostera, que aposten per la disminu-
ció de la ràtio d’alumnes per aula.
També s’ha modificat l’horari després de fer 
una consulta a les famílies, amb més hores al 
matí. A més, es pot escollir mitja jornada (ma-
tins) o jornada completa.
També s’ha fet una nova licitació del servei de 
càtering del menjador a partir de les aportaci-
ons de l’AFA.

Més cursos de català
S’ha augmentat l’oferta dels cursos de català.

Formació per a adults, més i millor
S’ha ampliat i s’ha diversificat l’oferta formati-
va per a adults, més adaptada a les necessitats 
de la població.

Una formació professional més eficaç
El PTT (Pla de Transició al Treball) és un pro-
grama de formació per a joves sense el graduat 
en ESO. Per augmentar les possibilitats de 
l’alumnat d’inserir-se professionalment, des de 
l’Ajuntament s’ha apostat per un canvi de per-
fil dels cursos i s’han ofert 17 places d’Auxiliar 
de vivers i jardins.
A més, gràcies al projecte Bitàcola de l’àrea de 
Joventut, dos alumnes han pogut treballar 
durant l'estiu.

Nou Pla Local de Joventut
S’està elaborant un nou Pla Local de Joventut, 
que inclourà totes les necessitats que han anat 
sorgint arran de la situació creada per la pan-
dèmia. L’objectiu: desenvolupar polítiques de 
joventut més eficaces i realistes.

Amb les entitats locals 
S’està donant suport a les diverses entitats del 
municipi dedicades a l’educació i el lleure, fet 
que permet trobar noves complicitats, molt 
positives, per arribar a més infants, joves i 
famílies.

Per una política 
social més justa
Més recursos per als infants 
L’augment de recursos a serveis socials ha per-
mès l’accés de moltes més famílies a unes sub-
vencions adreçades als infants per a activitats 
de lleure, material escolar i extraescolars. La 
finalitat: fomentar la cohesió social i la igualtat 
d’oportunitats, independentment de la situació 
econòmica. 

Dotar l’àrea de més recursos personals
Arran de la pandèmia i de la crisi econòmica 
sobrevinguda, ha crescut molt la demanda i la 
pressió sobre els serveis socials. Per això s’ha 
incrementat, dins les limitades possibilitats 
econòmiques de l’àrea, l’atenció socioeconòmi-
ca i la prestació especialitzada.

Lluitar contra la pobresa energètica
S’han promogut acords i convenis amb les em-
preses subministradores perque, amb motiu de 
la crisi, cap persona es quedi sense aigua, gas o 
electricitat.
També s’han instal·lat comptadors socials de 
subministraments en aquells casos identificats 
com a situacions de precarietat social greu. 
A més, s’ha signat un conveni amb Aqualia 
per condonar el deute de les famílies de major 
vulnerabilitat.

Destinar el 0,7% a cooperació 
S’ha destinat el 0,7 dels ingressos propis a coo-
peració i a desenvolupament, i s’han prioritzat 
els projectes locals. Aquest és el percentatge 
reivindicat per Nacions Unides i està avalat 
també pel nou Pla Director de Cooperació 
del Parlament de Catalunya. A més d’entitats 
municipals, es col·labora amb Open Arms i la 
Fundació Wassu-UAB.
També s’ha acordat fer tasques de difusió i 
pedagogia al municipi.

S’ha fomentat 
la cohesió social 
i la igualtat 
d’oportunitats



6 7

Per impulsar 
el feminisme 
i la igualtat
Un Pla d’Igualtat Local contra la 
discriminació
S’ha iniciat l’elaboració del diagnòstic i la 
redacció del Pla d’Igualtat Local, inexistent 
a la nostra població. Aquest pla ha de perme-
tre fomentar l’equitat de gènere per prevenir 
actuacions discriminatòries, homòfobes i/o 
masclistes. Actualment, amb l’increment dels 
discursos d’odi, s’ha convertit en una eina 
imprescindible a la nostra societat.

La “Taula de dones”, espai de debat 
i reflexió
S’ha replantejat i impulsat un espai de trobada 
periòdica i contínua per treballar aspectes re-
lacionats amb les necessitats actuals i futures 
de les dones, com ara la lluita contra la discri-
minació, la violència i l’exclusió per raons de 
gènere. Aquesta taula contribueix a l’elaboració 
del Pla d’Igualtat Local.

Per tenir cura 
de la gent gran
El nou geriàtric, més a prop
Després de dos anys de negociacions, l’Agència 
Catalana de l’Aigua (ACA) ha donat el visti-
plau per a la construcció d’un nou geriàtric de 
gestió municipal als terrenys de l’avinguda de 
l’Esport. També s’ha encarregat un estudi de 
viabilitat econòmica i s’ha demanat la col·la-
boració al Departament de Drets Socials de la 
Generalitat de Catalunya.
Ben aviat s’iniciarà un procés participatiu per 
dissenyar l’estructura i el funcionament del 
nou equipament.

Millorar els serveis assistencials actuals
Després d’haver superat els moments més durs 
de la pandèmia, s’ha encarregat una auditoria 
externa per avaluar el funcionament de l’actual 
geriàtric i poder fer les millores que calguin.

Reformes a la llar d’avis
S’han millorat les instal·lacions de l’equipa-
ment amb la voluntat de revitalitzar i reforçar 
el caràcter obert i participatiu d’aquest espai de 
trobada.

Itinerari segur a l’escola Puig de Cadiretes
En col·laboració amb la direcció del centre i 
les famílies de l’alumnat, s’han creat itineraris 
segurs a l’entorn de l’escola Puig de Cadiretes, 
per tal de pacificar el trànsit rodat de vehicles, 
coincidint amb els horaris d’entrada i de sorti-
da del centre educatiu. 

Redistribuir i racionalitzar 
les places d’aparcament
Amb l’objectiu de resoldre la manca d’apar-
cament al nucli urbà, s’han realitzat  diverses 
actuacions, que inclouen les millores a la plaça 
Catalunya, els canvis al passeig Pompeu Fabra 
i la creació del nou pàrquing gratuït al carrer 
Albertí. 

Voreres més amples i transitables
Per facilitar la mobilitat dels vianants, s’han 
impulsat noves fases del Pla d’Accessibilitat 
amb diverses actuacions que inclouen la su-
pressió de barreres arquitectòniques:
- Voreres i passos de vianants sense barreres i 
adaptats a persones cegues al passeig Pompeu 
Fabra.
- Solucionar els problemes de totes aquelles 
persones que tenen difícil sortir de casa a causa 
de l’estretor de les voreres.
- Projecte d’ampliació de voreres al carrer 
Àlvarez de Castro. 

Legalització de la urbanització Selva Brava
Tot i que encara no hi ha constituïda la Junta 
de Compensació, s’ha fet un pas important per 
avançar cap a la legalització de la urbanització: 
la reducció de l’àmbit, amb l’autorització de la 
Comissió d’Urbanisme de Girona.

Nova canalització d’aigua
S’està acabant de redactar el projecte de  
la nova canalització de l’aigua cap a les 
urbanitzacions Selva Brava i Font Bona. L’any 
vinent estan previstes les obres que han de 
solucionar definitivament els continus talls 
d’aigua que pateixen.

Llagostera, més connectada 
amb transport públic
S’ha treballat per millorar el transport pú-
blic que connecta Llagostera amb la resta de 
municipis. Així, s’ha aconseguit que des del 
2020 tres autobusos connectin directament el 
municipi amb l’Hospital Santa Caterina a Salt. 
A més, s’ha demanat la millora de les connexi-
ons amb Caldes de Malavella, per facilitar l’ús 
del tren de la línia Barcelona-Girona.
També es dona suport al projecte que reivin-
dica la recuperació del Tren de la Costa Brava, 
que proposa un recorregut circular entre 
Flaçà-Renfe, la Bisbal d’Empordà, Palafrugell, 
Palamós, Platja d’Aro, Sant Feliu de Guíxols, 
Llagostera, Cassà de la Selva i Riudellots-Renfe.

Desenvolupament del sector 
industrial SUD11
Per tal d’incrementar l’oferta de sòl industrial, 
s’està desenvolupant el sector SUD-11, modi-
ficant alguns aspectes del POUM per fer-lo 
viable. Ja tenim el 

vistiplau per 
construir un nou 
geriàtric municipal

Per un urbanisme 
més racional
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Per una 
promoció 
econòmica 
més activa
Un àrea més eficaç
S’ha fet un redisseny de l’àrea per tal de millo-
rar-ne el servei, que inclou la incorporació d’un 
prospector d’empreses, el replantejament de 
l’oferta formativa i la creació d’un Consell de 
Promoció Econòmica, per augmentar la parti-
cipació dels diferents actors econòmics. 
Durant la pandèmia s’ha dissenyat un paquet 
d’ajudes COVID, valorat en més de 50.000 €.

Per millorar la 
participació i la 
transparència
Impuls al teixit associatiu del municipi
S’ha actualitzat el Reglament municipal de 
participació ciutadana per ajustar-lo a la reali-
tat local. També s’han creat diversos consells 
sectorials de participació i l’espai d’interrelació 
que desembocarà en el Consell d’Entitats. 

Més consultes populars
S’han impulsat diverses consultes populars, 
com les de la nova ubicació del mercat o la prio-
ritat a l’hora d’arreglar els parcs infantils.

Per potenciar 
la brigada
Municipalització del servei de jardineria
S’ha deixat d’externalitzar el servei de jar-
dineria municipal i s’ha augmentat el nombre 
d’hores del personal per tal de millorar els 
resultats.

Zones verdes més sostenibles
S’ha apostat per la xerojardineria, una tècnica 
sostenible i respectuosa amb el medi ambient 
que deixa créixer l’herba natural autòctona 
i així optimitza els recursos destinats al seu 
manteniment. També s’evita l’ús de productes 
químics contaminants, com el glifossat.

Procés participatiu a les escoles
S’ha endegat un procés participatiu amb les 
escoles del municipi perquè sigui l’alumnat 
qui decideixi quins parcs i jardins s’arrangen 
primer, una acció que s’anirà repetint al llarg 
de la legislatura. 

Reparació de l’enllumenat públic
S’han fet diverses tasques de reparació de les 
línies de l’enllumenat públic, que estaven molt 
malmeses i que havien provocat nombrosos 
talls de subministrament.

Per a més 
sobiranies
Contractació pública més responsable
S’han començat a incloure clàusules socials i a 
prendre mesures per impulsar una contracta-
ció pública responsable socialment i ecològica-
ment.

Una aposta per la gestió pública
L’adhesió a l’AMEP (Associació de Munici-
pis i Entitats per l’Energia Pública) i l’AMAP 
(Associació de Municipis i Entitats per l’Aigua 
Pública) situen la gestió pública dels recursos 
en l’horitzó polític. També s’ha posat fi al mo-
nopoli de l’empresa Mèmora i s’ha fet el primer 
pas per abaratir els costos dels enterraments. 
Abans d’acabar l’any es recuperarà la gestió de 
la zona blava i s’està fent un estudi de viabilitat 
econòmica per deixar d’externalitzar el servei 
de neteja.

S’han cedit uns 
terrenys municipals 
a l’avinguda Canigó 
per construir 
un nou CAP

Per garantir 
la salut de tots
La construcció d’un nou CAP
Tot i que el Departament de Salut ha donat el 
vistiplau a l’ampliació de l’edifici actual del 
CAP, aquesta opció s’ha descartat ja que es 
troba en una zona inundable. Així doncs, s’han 
cedit uns terrenys municipals a l’avinguda 
Canigó per construir un nou edifici. Es preveu 
que pugui entrar en funcionament d’aquí a 
cinc o sis anys.
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Per un 
habitatge 
digne
Més habitatge social
Per garantir el dret a l’habitatge de les persones 
en situació de vulnerabilitat, s’han impulsat un 
seguit d’actuacions que s’han convertit en una 
de les prioritats de la legislatura:
Els habitatges socials propietat de l’Ajunta-
ment han passat d’un a quatre. 
S’hi han incorporat 12 habitatges cedits per a 
lloguer (sis de particulars i sis de la SAREB). 
S’ha acordat la cessió d’un nou habitatge per 
a emergències amb l’Agència de l’Habitatge 
de Catalunya. Així, en tenim quatre de gestió 
externa (tres a través de la Borsa de Mediació i 
un de compartit, gestionat amb un propietari 
particular).

Habitatges per a la gent gran
Han començat les obres de l’edifici impulsat 
pel Patronat Santa Creu de la Selva. Es tracta 
de 16 habitatges de lloguer assequible desti-
nats a persones de més de 60 anys, plenament 
autònomes, que tinguin ganes de fer vida en 
comunitat. Està previst que la promoció estigui 
enllestida la tardor de 2022.

Més eines legals
S’ha redactat el Pla Local d’Habitatge, s’ha cre-
at un servei d’habitatge en col·laboració amb el 
Consell Comarcal i s’ha contractat un tècnic i 
una administrativa per a l’Oficina d’Habitatge. 
A més, s’ha aprovat l’Ordenança d’inspecció i 
intervenció sobre els habitatges buits de grans 
tenidors per mobilitzar-los i posar-los al servei 
de la població.

Registre d’HPO, actualitzat
S’ha actualitzat el registre de sol·licitants d’Ha-
bitatges de Protecció Oficial perquè hi puguin 
accedir més persones.

Foment dels ajuts al lloguer
S’ofereix un servei, a través d’un conveni amb 
el Consell Comarcal del Gironès, per ajudar a 
fer tots els tràmits per accedir a les subvenci-
ons per al pagament del lloguer.

Oposició als desnonaments
S’ha mantingut l’oposició als desnonaments de 
les famílies vulnerables i s’han buscat alterna-
tives quan no s’han pogut aturar.

Foment de la rehabilitació d’habitatges
S’han fet inversions per a la rehabilitació dels 
habitatges incorporats a la Borsa de Lloguer 
Social, subvencionades per la Diputació de 
Girona.

Cooperatives d’habitatges
Es mantenen els contactes amb La Pardala i 
Sostre Cívic, que impulsen les cooperatives 
d’habitatge en règim de cessió d’ús, per faci-
litar l’accés a l’habitatge de forma no especu-
lativa. Actualment s’està buscant una finca o 
una construcció inacabada en el municipi per 
desenvolupar el projecte. 

Per una cultura 
més popular
La cultura, més a prop
S’han reformulat les festes i fires del municipi 
amb la finalitat de vincular-les més al territori. 
Així la Fira del Segar i Batre s’ha convertit en 
l’Arrela’t que, a més de mantenir els aspectes 
festius, ha incorporat reflexió i reconeixement 
sobre la realitat i els reptes de futur del món 
rural.
S’ha creat Arrima’t, Festival de Poesia de 
Llagostera, i el cicle Revoltes d’Octubre, que 
té com a objectiu fer evident el fil històric 
que uneix la caminada Memorial Isabel Vila 
a la mobilització popular que va permetre l’1 
d’Octubre.
L’equip tècnic de Cultura ha afavorit la coordi-
nació dels diversos equipaments en la realitza-
ció dels projectes compartits.

Per una 
comunicació 
més plural
Donar veu a tothom
S’ha incorporat la veu de l’oposició a la Revista 
d’Informació Local i en tot moment es posa la 
informació per davant de la propaganda. 

Nous canals de comunicació
S’ha obert un nou canal de comunicació a 
Telegram, així com un Full Informatiu que 
mensualment es reparteix a les bústies, per tal 
de fer arribar missatges a la ciutadania d’una 
manera àgil i clara.

Impuls als missatges audiovisuals
S’ha impulsat la creació i la difusió d’elements 
audiovisuals per destacar algunes recomanaci-
ons o accions polítiques.

Garantir el dret a 
l’habitatge de les 
persones en situació 
de vulnerabilitat s’ha 
convertit en una de 
les prioritats de la 
legislatura   
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